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Referat fra styremøte i Dommerfullmektigforeningen 
 
Møtet ble avholdt digitalt, 03.06.2022 fra kl. 0900 til 14.00 

Til stede: Henrik Rode Evensen, Didrik Beck Rodarte, Karoline Gjønnes Johansen, Hanne Hareide 
Skårberg og Anne Ingeborg Finsaas Reiestad. 

Referent: Karoline Gjønnes Johansen  

 
 

1. Orienteringer 

a. Orienteringer fra Samarbeidsrådet  

Ikke noe nytt å meddele. 

b. Orienteringer fra Kompetansekomiteen  

Siste møte gjaldt primært dommerseminarene, og således ikke noe som direkte berører 
oss. Det ble fremhevet på møte at man måtte se på kompetansehevende tiltak for 
utrederene.   

c. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget 

Henrik har forsøkt å oppnå kontakt med hovedverneombudet, ikke oppnådd kontakt pt.  
 

2. Oppfølgingssaker  

a. Foreningens lønnsarbeid – Anne Ingeborg, Hanne og Henrik 

- Status arbeidsgruppe (notatene behandles under styresamlingen) – Henrik  

Over to måneder siden mandatet var klart, og foreningen fikk løfter om at 
prosessen skulle gå raskt – noe som ikke har skjedd. Prosessen har stoppet opp 
hos DA. Etter gjentatte purringer har man blitt forespeilet tilbakemelding fra DA 
innen 10. juni.  

Robert Envik er DFFs kontaktperson 

Unni Sandbukt (sorenskriver Nord Troms og Senja tingrett) leder gruppen, men 
hun er ikke klar til å tiltre som leder før sensommeren. Det er også ønskelig å få 
inn en til sorenskriver, da fra en større domstol.  
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- Spørreundersøkelse til domstollederne og statistikk – Hanne 

Hanne redegjorde for undersøkelsen, som fikk  44 % oppslutning. Det var 
enighet i styret at undersøkelsen gir DFF et godt grunnlag for videre arbeid, både 
hva gjelder kompetanseheving og lønnsarbeid. Det vises herunder særskilt til 
svar fra sorenskriverne at det er ønske om at dommerfullmektigene skal bli 
lenger stående i stillingen, og at høyere lønn vil kunne bidratt til at man ble 
værende lenger.  

Hanne skal undersøke med JF om man kan få en oversikt over sorenskriveren 
som har svart befinner seg i små eller store rettskretser.  

b. Rettsmøtene skritt for skritt – Didrik   

- Status 

Den reviderte utgaven vil bli på 94 sider. Styret gjennomgikk den reviderte 
utgangen og kom med mindre endringer.  

Didrik tar med innspillene og spørsmål om korrektur til JF.  

Det tas sikte på å få sendt den reviderte utgaven til trykk før sommarferien.  

- Lanseringsfest?  

Styret var positive til å arrangere en «casual» lanseringsfest etter sommerferien. 
Henrik undersøker vedr. midler til en slik tilstelning.  
 

c. Tillitsvalgtsamling for de lokale tillitsvalgte dommerfullmektigene 
– Didrik og Hanne 

- Status  

Invitasjonen til samlingen er sendt ut, og Hanne mottar svar på påmelding. 
Status per i dag er 11 påmeldte.  

Styret må også melde seg på, og de resterende i styret som ikke er på meldt 
melder seg på snarlig. 

Didrik har kontaktet de domstolene som ikke har tillitsvalgte, og forespurt hvem 
som kommer derfra.  

Hanne og Didrik skal gjennomgå listen over tillitsvalgte og kontakte de for å høre 
om de vil melde seg på samlingen  

- OU-søknad  

Det ble bestemt at det tas utgangspunkt i et realistisk antall påmeldte. Per i dag 
er antallet usikkert, og DFF må forhøre seg man kan sende inn et oppdatert 
søknad etter som påmeldingene kommer.  

Enighet om at man søker om 1500 per pers, og at søknaden sendes ut ila kort tid. 

 

d. Hvordan kan opplæringstilbudet til dommerfullmektigene bedres? – Karoline og Hanne 

Det er enighet i styret om at DFF fremover kun deltar på modul 1, dag 1 og  
påfølgende middag. DFF deltar ikke på modul 2.  
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Det ble i Trondheim uttalt fra de som arbeider med kompetansehevende tiltak i 
DA, at modulene var modne for revidering. Det vil ikke skje revidering uten at 
DFF er forespurt og kommet med ev. innspill.  

Det anse som naturlig at forslag om kompetansehevende tiltak også 
implementeres som en oppgave i Arbeidsgruppen.  

Styret er for øvrig enige om at mindre endringer kan gjøre s uten noe større 
revideringer, og trolig utenom kompetansekomiteen. Tar dette videre i 
Stockholm.  

Forutfor Stockholmturen sender Karoline ut nåværende program for modulene, 
slik at alle i styret kan tenke over om noe bør endres eller utgå.  

e. Styresamling 2022 i Sverige – Anne Ingeborg 

- Status 

Anne Ingeborg har sendt ut program, og skal se på muligheten for å utvide 
opplegget i hovratten. 

- Reisebestilling og program  

Alle har bestilt billetter, og OU-søknad er innvilget. Karoline kommer på torsdag, 
men de øvrige ankommer onsdag.  

Enighet om at båttur kunne være et hyggelig tiltak etter endt fagprogram. 

f. Årsmøte – Hanne 

- Status  

Ikke skjedd så mye med tanke på planlegging. Skal hente inn pristilbud fra ulike 
hoteller. 

Dato er  4. november 2022 , og alt må være klart senes 4 uker før angitte dato.  

Hva gjelder temaer til årsmøte må alle tenke på forslag til dette, og DFF kan ev. 
forhøre seg om hav som var tema på nylig avholdt dommersamling. 

 

g. Medlemsundersøkelsen – Henrik  

- Status  

Tar ikke tak i dette før til høsten. 

 

3. Nye saker 

a. Lokale lønnsforhandlinger, delegering av forhandlingskompetanse for dommerfullmektig 
I – Henrik  

- Kl. 1100: Møte med de lokale tillitsvalgte i Oslo tingrett ved Anna Holdhus 
Tveten (Therese Heggedal hadde ikke mulighet til å delta) 

- Rammene for lønnsforhandlingene og delegasjonskompetansen 
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- De lokale tillitsvalgtes syn og innspill til styret  

De tillitsvalgte i Oslo ønsker å beholde forhandlingskompetansen. Per i 
dag er lønnstrinnet for dommerfullmektig 1 i Oslo fra 620 – 653 000 
kroner.  

Henrik innhenter tall om hvor mange dommerfullmektiger som er på 
tredje året og hvor mange som er dommerfullmektig 1 i Oslo. 

 

b. Omgjøring av dommerfullmektigstillinger (Regjeringens bevilgning) – Henrik og 
Karoline 

- Orientering om møte med DA  

Henrik og Karoline var i møte med DA, da DFF har blitt utelatt i vurderingen av 
nedjustering av dommerfullmektigstillinger. Slik situasjonen er nå vil 23 
dommerfullmektigstillinger gradvis byttes ut med dommerstillinger.  

Begrunnelsen for at DFF ble utelatt skyldtes overlapp mellom Henriette og 
Henrik, og at DA ikke hadde fått med seg dette. For øvrig ble det satt en svært 
kort frist til å komme med innspill.  

DA beklaget seg i møte, og for å unngå lignende situasjoner i fremtiden skal alt 
av korrespondanse mellom DA og DFF også gå til DFF-mailen.  

 

c. Samarbeid med Tekna og jordskiftedommerfullmektigene ifm. lønn 

- Møte med Kjetil Brandsar og muligheter for konkret samarbeid  

Brandar redegjorde for jordskiftedommerfullmektigene stilling, herunder både 
utfordringer med å få søkere, beholde de i stillingen og lønnsnivået. Han ønsket 
en «forent front» med dommerfullmektigene for å heve lønnen til begge 
lønnsgruppene. 

Styret er positive til en slik «forent front».  

 

d. Fengslingsvakt søndag – Henrik  

- Kontakt med DA 

DA skal i samarbeidsmøte 10. juni 2022 redegjøre for sitt syn på dette.  

Det er viktig at man både ser på betalingsatsene for fengsling, og for øvrig på 
regelverket etter arbeidsmiljøloven.  

 

e. Datoer for styremøter og kalender andre halvdel 2022 

- Datoer:  

- Styremøte 1. september 2022, kl.09.00 

- Tillitsvalgtsamling fredag 2. september 
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- Lønnsforhandlingskurs onsdag 7. september til fredag 9. september 

- Styremøte fredag 14. oktober 22  

- Styremøte torsdag 3. november 22 

- Årsmøte 4. november 

- Styremøte og julebord fredag 9. desember  

 

4. Økonomi – Didrik 

Ikke noe nytt pt. 

 

5. Eventuelt 

Didrik reklamerte for Nordisk juristmøte. 

 
 

 
 

 

Godkjent av styret per e-postsirkulasjon  

 


